
                                              

                                                                                                       

  
  

 

 

                   
 

ΘΕΜΑ: ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΠΤΟΛΕΜΑΪΔΑΣ 

 

 
 

Την Πέμπτη 13/2/2024, και ώρα 6:00, η Δημοτική Κοινότητα Πτολεμαΐδας έκοψε την 

πρωτοχρονιάτικη πίτα της  στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου στο Δημαρχείο Πτολεμαΐδας. 

Στην κοπή της πίτας παρευρέθηκε ο Δήμαρχος Εορδαίας, Παναγιώτης Πλακεντάς, 

εκπρόσωπος του βουλευτή Στάθη Κωνσταντινίδη, ο  Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής Ενότητας 

Κοζάνης Κωνσταντίνος Βύζας, ο Αντιπεριφερειάρχης Διοίκησης, Οικονομικών και Νομικών 

Προσώπων ο κ. Λύσσανδρος Μεταξάς, ο Αντιπεριφερειάρχης Επιχειρηματικότητας και Μεταφορών 

ο κ. Νικόλαος Λυσσαρίδης, η αντιδήμαρχος Παιδείας & αρμοδιοτήτων πρώην Ν.Π.Δ.Δ. ΚΟΙΠΠΑΠ 

Κατερίνα Κάτσιου, ο αντιδήμαρχος Ενέργειας, Μετάβασης και Αξιοποίησης Δημοτικής Περιουσίας 

Γιάννης Καραβασίλης, ο αντιδήμαρχος Αγροτικής Ανάπτυξης, Επιχειρηματικότητας & Εμπορίου και 

ο αντιδήμαρχος Καθημερινότητας, Καθαριότητας, Πρασίνου & Ανακύκλωσης, Χρήστος Κεσκερίδης.  

Το φλουρί έπεσε στον Βουλευτή Στάθη Κωνσταντινίδη, όπου και του ευχόμαστε καλή θητεία 

και δυναμική παρουσία στο κοινοβούλιο προς όφελος της περιοχής μας. 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΚΟΖΑΝΗΣ 

  

ΔΗΜΟΣ ΕΟΡΔΑΙΑΣ 
ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΠΤΟΛΕΜΑΪΔΑΣ 

  

Ταχ. Δ/νση: 25ης Μαρτίου 15 
Ταχ. Κωδ.: 50 200 

 Πτολεμαΐδα:  12/2/2025 

Πληροφορίες: Στενημαχαλή Δέσποινα 
Τηλ,:2463350151 
tsitsinta@prolemaida.gr  

denptol@ptolemaida.gr 

 Προς: 
1. Μέλη Συμβουλίου Κοινότητας 
Πτολεμαΐδας  
2. MME 
3. Γραμματεία Δημάρχου 
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Στην εκδήλωση / συνεδρίαση αναφέρθηκαν θέματα που αφορούν τα αιτήματα του συλλόγου 

φοιτητών του Πανεπιστήμιου Δυτικής Μακεδονίας και συγκεκριμένα των τμημάτων Μαιευτικής και 

Εργοθεραπίας που βρίσκονται στην πόλη μας, όπως και το θέμα της ελλιπούς χρηματοδότησης του 

Πανεπιστημίου με αποτέλεσμα την καθυστέρηση του εαρινού εξαμήνου λόγω απουσίας καθηγητών. 

Ζητήθηκε από την Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου, Αλεξάνδρα Τσιτσιντά να μεριμνήσουν οι 

Βουλευτές αλλά και ο κάθε υπεύθυνος έτσι ώστε να απαιτηθούν περισσότερα κονδύλια προς το 

Πανεπιστήμιο, το οποίο δίνει μια ανάσα στην οικονομία της πόλης, που πλήττεται από την βίαια 

απολιγνιτοποίηση.  

Ένα άλλο θέμα που συζητήθηκε και υποστηρίχθηκε από την ολομέλεια του Τοπικού 

Συμβουλίου είναι η στήριξη στα δίκαια αιτήματα των αγροτών όπως επίσης και στις αγροτικές 

κινητοποιήσεις.  

Τέλος συζητήθηκε το θέμα της μετονομασίας του Πάρκου Εκτάκτων Αναγκών όπου 

αναγνώστηκαν οι προτάσεις που κατατέθηκαν με σκοπό να πραγματοποιηθεί διαβούλευση έτσι ώστε 

ο κάθε πολίτης να έχει την ευκαιρία να ψηφίσει. Οι προτάσεις που κατατέθηκαν επιγραμματικά είναι: 

1. Πάρκο Πτολεμαίων 

2. Πάρκο Ελεφάντων 

3. Πάρκο Τεχνών και Νεολαίας 

4. Πάρκο Ειρήνης 

5. Πάρκο Δημοκρατίας ή Ελευθερίας 

6. Πάρκο Προσφυγικού Ελληνισμού  

Για τις συγκεκριμένες Προτάσεις θα υπάρξει επεξήγηση η οποία θα κοινοποιηθεί στα μέσα 

έτσι ώστε να βοηθήσει τον κόσμο που θα επιλέξει.  

Στο κλείσιμο της συνεδρίασης η πρόεδρος ευχαρίστησε όσους παρευρέθηκαν και  ευχήθηκε 

μια δημιουργική χρονιά με ολοκληρωμένα έργα και καλές συνεργασίες που θα ωφελήσουν την 

Δημοτική Κοινότητα Πτολεμαΐδας 
 

 

 Η Πρόεδρος Συμβουλίου 
Δημοτικής Κοινότητας Πτολεμαΐδας 

  
 

 Αλεξάνδρα Τσιτσιντά 
  

 


